
DEN NORSKE KIRKE   

Slemmestad og Nærsnes menighetsråd 

 

 
Protokoll til menighetsrådsmøte  
 
Dato: TIRSDAG 19.11.2024  
Sted: Slemmestad kirke, kirkestua  
Tid: 18.00 – 21.00  
 
Tilstede: Marita Bjørke Ådland, Birger Auke, Britt Volden, Gerd-Hanne Fosen, 
Alise Thue, Kristin Wold og Hans Tune 
 
Meldt forfall: Tor Kessel, Anne-Marie Hogstad  
 
Åpning:   Alise 
Bevertning:   Alise 
 
 

 

95/24     Godkjenning av innkalling og saksliste 

 Vedtak: Godkjent    

 

96/24 Godkjenning av protokoll fra møtet den 22.10.2024. Vedlegg 

 Vedtak: Godkjent    

  

 

97/24 Forslag til deltaker på Biskop Kari Veitebergs avskjedsgudstjeneste & 
formell avskjed.  

 Asker kirkelige fellesråd har 15 plasser på dette evenementet. Solveig 
Sundelius er foreslått.    

 Vedtak. Solveig Sundelius spørres om å delta 

 

52/24 Misjonsavtale med Stefanusalliansen 

 Avtalen er underskrevet og sendt. «Overleveres offentlig» på søndag 
10.11. under gudstjenesten i Nærsnes kirke.  

 Vedtak: Tas til etterretning. 

 

75/24  Min kirkehistorie Hvordan var din vei inn i menighet og etter hvert MR? 
Kortfattet fra øvrige rådsmedlemmer. 

 Vedtak: Tas til etterretning. 

 Alise Thue, Gerd Hanne Fosen og Marita Bjørke Ådland fortalte  sine 
historier 

 

89/24  Juletrefest. 5.1.25  



Ikke gudstjeneste på Slemmestad denne datoen.    

Komité: Kristin Wold, Anna trosopplærer, Marita Bjørke Ådland, Britt 

Hordvik Volden. Muligens Ida ?  Spørre Anna om hun vil være leder for 

komiteen. 

 Vedtak: Foreslåtte kandidater spørres. Anna spørres om å være leder for 
komiteen 

 

98/24  Valg av kirkens nødhjelp-kontakt.  

Vi er kontaktet av kirkens nødhjelp. De trenger en kontakt i vår menighet 

som pleier å være delaktig i innsamlingsaksjonen.  

Au anser Marita Bjørke Ådland som et godt valg til denne posisjonen.  

 Vedtak: Marita Bjørke Ådland er vår kontakt mot Kirkens Nødhjelp 

 

99/24 Økonomiutvalg i MR  

 Au foreslår at det opprettes et økonomiutvalg i menighetsrådet. Det skal ta 

for seg økonomien med tanke på:  

• Hva kan vi bruke penger på.  

• Hva har vi, hva er forutsigelige utgifter, hva vil innstramning ha å si 

for oss?  

• Medlemmer, forslag: Kristin, Lisbet og Tor – oppsummering av 

økonomien. Forventede utgifter mot tidligere utgifter.  

 

Årsak: Vi har flere økonomisaker som vi trenger å forstå. Det er for 

lett å si ja eller nei til gode tiltak når vi ikke har oversikt over 

forventede og forgangne utgifter.  

 Vedtak: Følgende forspørres: Kristin Wold, Margaret Karoliussen, Lisbeth 
Eriksen(økonomikonsulent) og Tor Kessel(daglig leder). Skal være 
et rådgivende organ for menighetsrådet med funksjonstid 2024- 
2027 

 

  AU deltar i møte med AKF onsdag 27.nov. i forhold til økonomi 

 

100/24 Økonomisaker AU har fokus på, til orientering 

1. Trosopplæringsmidler, formål, muligheter og justeringer.  

2. Bibler til konfirmanter 

3. Dekning av opphold for ungdomsledere på konf.leir.  

4. Budsjett for jubileene i Slemmestad og Nærsnes kirker. 

5. Dåpsservietter/-lys – pris? Vedtak for en, to eller tre valgrunder 
siden.  

6. Økonomi i Asker Kirkelige Fellesråd. Det antydes sparing i nivå 8 
mill de neste 2 årene for hele rådet. Vedtak forventes 19.12.24. 

7. Strømsparing; 47000,- kr er antydet sum ved vinterstenging av 
Nærsnes kirke nyttår-påske 2025.  



8. Forslag om å betale speiderne 7000,- kr for å ta løvdugnaden ved 
Slemmestad kirke.  

9. Julesjokolade til seniormedlemmer over 85 år, født 1939 og 
tidligere. Anslått 120 personer. Julesjokolade til seniormedlemmer 
over 90 år, født 1934 og tidligere. Anslått å være 35 personer. Deles 
fortrinnsvis ut på julemiddagen til torsdagsmiddagen. Jfr. Sak 5/24.  

10. Økonomi rundt stemming av piano/flyger i kirkene våre.  

 

Vedtak: 

1 Det er anledning til kjøpe bibler. Også mulighet for dekning av 
opphold på konfirmantleir 

4. Finnes det midler til jubileene. 

5 Tas opp igjen ved bedre oversikt over økonomien. 

6. Tas til orientering 

8 Speiderne får 7000 kroner for løvraking og fjerning av løv (dekkes 
av torsdagsmiddagen) 

9 Vedtak: Det deles ut sjokolade til alle over 85 år. Fortrinnsvis 
deles det ut ved torsdagsmiddagen. 

10 Det ryddes i ansvarfordeling i forhold stemming av flygel og 
pianoer både i Slemmestad og Nærsnes kirke 

 

101/24 Utleie av kirken og behov for kirketjener/brannvakt 

Kirketjenerleie og ny kontrakt, eksterne (og interne?) arrangement!  

Fellestjenester har sendt oss dette forslaget til ny kontrakt mtp utleie av 

kirken til eksterne og evt. interne leietakere: 

 

Hva med følgende tekst og praksis (i framtiden) fra Nordre Hurum 
(kunne tenke meg at den kan passe for Slemmestad/Nærsnes): 
  
«Alle leietakere plikter å sette seg inn i og følge kirkens 
brannvernrutiner. Leietaker plikter å leie inn kirketjener. Alternativt kan 
leietaker i enkelte tilfeller stille egne personer til rådighet som vakter 
under arrangementet. Daglig leder avgjør om det kan gjøres unntak fra 
regelen om at kirketjener er brannvernansvarlig for arrangementet. 
Dersom leietaker stiller med egen brannvernansvarlig for 
arrangementet, skal vedkommende, i god tid før arrangementet, la seg 
instruere av kirketjener om kirkens nødutganger og øvrige brannrutiner. 
Leietaker er ansvarlig for å avtale tid for slik gjennomgang.» 

 

Vedtak: Slemmestad og Nærsnes menighetsråd vil benytte forslaget over 

som formulert av Fellestjenester. Daglig leder, eller den vedkommende 

utpeker, kan gjøre unntak. Daglig leder, ikke kirketjener, skal besørge 

opplæring av brannvernansvarlig dersom aktør ikke leier inn kirketjener til 

denne tjenesten.  

 

Leie av sanganlegg bør behandles i neste møte. 



 

102/24 Orientering fra stab og fellesråd 

 

 Fellesråd: Siste ordinære møte i fellesrådet er 28.nov. Alise stiller til 
gjenvalg til KA 

 

 Stab: Vellykket samling for ungdomsledere på Strandheim i helgen 

  

103/24 Eventuelt 

 

 Gjerdesaken: AKF . Pengene som blir til overs etter gjerdet blir satt opp 
benyttes til Slemmestad kirkegård. Menighetsrådet utformer et brev til 
kirkesjefen med vår holdning til sakens håndtering. 

 

 Bør vi ha et tilbud til lokalbefolkningen verd. «Sannhetens ord 
«dokumentaren. 

 Samtalekveld? 

 

 

 

 

20.11.2024 

Hans Tune 

referent 


